
 

 

Protokoll                       2014-09-20  

 

Gävleborgs Bridge Förbund 
 
Närv:  Marie Svensson, Marianne Melchior Ericson, Pierre Winberg,  Zennica 
Hammar och adjungerad Stefan Westlund 
 
§ 1. Ordförande Marie Svensson hälsade alla välkomna på Birka båten. 
 
§ 2. Val av sekreterare för mötet Zennica Hammar. Dagordningen 
fastställdes. 
 
§ 3. Distriktet går in och sponsrar för 50% av kostnaderna för TL 1 respektive 
TL 2, resterande får respektive klubb stå för.           
 
§ 4. Beslut att lägga TL 2 i Uppsala då vi inte får ihop till en egen kurs. 
TL1 ska gå som planerat i Gävle och sista anmälningsdagen beslutades ska 
vara 30/9. 
 
§ 5. Funderingar runt Bridgerallyt , Pierre kommer att titta på dom föregående 
åren och vid senare tillfälle presentera lite statistik. På tematräffen den 8/11 
ska vi ta upp om vi ska ha kvar Bridgerallyt och i så fall i vilken form. Årets 
Bridgerally går som föregående år men två till av DM-tävlingarna ska ingå. 
 
§ 6. Marie tog upp vikten av att marknadsföra oss, så vi ska starta en 
Facebook sida som Marie och Zennica ansvarar för. 
Vi diskuterade även vikten av att vi gillar varandras kommentarer på 
Facebook så vi på det sättet får ut det positiva med bridgen och på den vägen 
kanske hitta nya medlemmar. 
Marianne och Pierre sköter Spadersidan tills den helt gått över till nya spader. 
 
§ 7. Seminariet för TL steg 2 och högre som är i början av 2015 beslutade vi 
att sponsra med 50%, då det är viktigt att de håller sig uppdaterade 
 
§ 8. Beslutat via mail. Bidrag till Erika Nordström och Sara Svanered med 400 
kr för deltagande i JSM-par 6/9. 
 
§ 9. Marie avslutade mötet och tackade alla som var närvarande. 
 
 
 
 
 
 
 
Sekreterare Zennica Hammar  Ordförande Marie Svensson 


